



Date: 02 August 2022

الكويت في 02 أغسطس 2022

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the material information disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، تجدون مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO



جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Copy to the Capital Market Authority

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال.



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date	02/08/2022	التاريخ
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	
Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك (عامة)	
Material Information	المعلومة الجوهرية	
Arzan Financial Group for Finance and Investment owns 14.41% of the shares of Boursa Kuwait Company, and due to the ban on dealing on these shares for a period of five years ending in February 2024, the company has implemented what is stated in paragraph (11) of the International Financial Reporting Standard No. (IFRS 13) On the company's investment in the Kuwait Stock Exchange, by calculating a 20% liquidity discount on the declared price of the share on 30 June 2022, until the end of the ban period on the date referred to above.	تمتلك مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار نسبة 14.41% من أسهم شركة بورصة الكويت للأوراق المالية، ونظراً لحظر التعامل على تلك الأسهم مدة خمس سنوات تنتهي في فبراير 2024، قامت الشركة بتطبيق ما ورد بالفقرة (11) من المعيار الدولي للتقارير المالية رقم (IFRS 13) على استثمار الشركة في بورصة الكويت وذلك باحتساب خصم سيولة بنسبة 20 % على السعر المعلن للسهم بتاريخ 30 يونيو 2022، لحين انتهاء فترة الحظر بالتاريخ المشار إليه أعلاه.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
The material effect on Arzan Financial Group's financial position will be reflected in its consolidated financial statement, as of 30 June 2022, which will be announced once approved	سوف يظهر الأثر الجوهري على المركز المالي لمجموعة أرزان المالية في بياناتها المالية المجمعة كما هي في 30 يونيو 2022، والتي سيتم الإعلان عنها بمجرد اعتمادها.	

